Novice Circuit-Championship warm up at the European Championship 2014
On the first weekend European AQHA Exhibitors are invited to be part of the European Novice Circuit-Championship and earn a prestigious Champion Buckle.  The Youth and Amateur Novice-Classes are layered in the Halter and Cattle class section on Saturday and Sunday 9th till 10th of August. 
Take your chance at the Novice and go on for the regular prelims.  This show is giving you the right package for the right money and time.  
“Welcome to the Show!”
Web: ECQH.org
Facebook: European Championships of FEQHA
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Novice Circuit-Championship als “Warm up” zur Europameisterschaft 2014
Am ersten Wochenende finden die Europäischen Novice Circuit Championships statt. Die Sieger gewinnen einen hochwertigen Champion-Buckle. Die Jugend und Amateur Novice Klassen finden vom 9.-10. August am Samstag und Sonntag des ersten Wochenendes zusammen mit den Halter und Rinderklassen statt. 
Nutzen Sie Ihre Chance in den Novice Klassen und bleiben Sie ein wenig länger für die AQHA Vorläufe. Diese Show bietet Ihnen das ein umfangreiches „Package“ für das passende Geld und  in passender Zeit.
„Welcome to the Show!“
Web: ECQH.org
Facebook: European Championships of FEQHA

